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خمز در تراکتور ماندنی است

 تکذیب حضور سرمربی اسپانیایی تراکتور 
در راس کادر فنی تیم ملی

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: حضور سرمربی تیم تراکتور در کادر فنی تیم ملی 
کشور تکذیب شد.

عملکرد فوق العاده خمز در تیم تراکتور شایعه حضور وی به عنوان سرمربی تیم ملی ایران 
را به دنبال داشت.

این موضوع ابتدا در یک رس��انه اس��پانیایی مطرح شد. نشریه »آس« اسپانیا روز گذشته از 
علاقه مندی فدراسیون فوتبال کشورمان به جذب پاکو خمز سرمربی تراکتور خبر داد.

س��ایت »توتو مرکاتو« ایتالیا در بازتاب علاقه مندی فدراس��یون فوتبال به سرمربی تراکتور 
لقب جالبی به سرمربی اسپانیایی داد و او را جادوگر نامید.

این رسانه ایتالیایی، نوشت: پاکو خمز در ایران با تراکتور جادو کرد. عملکرد سحرآمیز خمز 
در ایران باعث شده تا این مربی گزینه هدایت تیم ملی ایران شود.

البته این خبر خیلی زود تکذیب شد. باشگاه تراکتور روز گذشته بعد از خبر نشریه مادریدی 
این خبر را تکذیب کرد.

هواداران تیم تراکتور خواستار قراردادی طولانی مدت با خمز هستند.

رونمایی از لیست تیم فوتبال جوانان با حضور 
سرخابی ها و یک لژیونر

کادر فنی تیم فوتبال جوانان ایران اسامی ۳۰ بازیکن نهایی برای حضور در اردوی 
منتهی به جام ملت های آسیا را مشخص کرد.

به گزارش ایرنا، برنامه نهایی اردوهای تیم فوتبال جوانان ایران برای حضور در جام ملت های 
۲۰۲۳ آس��یا مشخص ش��د که طی آن ۳۰ بازیکن از تاریخ ۱۴ بهمن تا ۴ اسفند در این اردو 

حضور خواهند داشت.
کادر فنی تیم فوتبال جوانان ایران اس��امی ۳۰ بازیکن را برای حضور در این اردو مش��خص 

کرد تا پس از چند روز تمرین بتواند ۲۳ بازیکن نهایی خود را انتخاب کند.
تیم فوتبال جوانان ایران با هدایت صمد مرفاوی اس��فند ماه در تاش��کند در جام ملت های 
آسیا که با حضور ۱۶ تیم برگزار می شود، حضور خواهد یافت. تیم ایران در مرحله گروهی به 

مصاف قطر، استرالیا و ویتنام برود.
لیست اسامی دعوت شدگان به اردوی تیم ملی جوانان به شرح زیر است:

امیر ابراهیم زاده و میلاد کر از تراکتور
محمدجواد حسین نژاد، صادق صالحی، ارشیا سرشوق از سپاهان

دانیال ایری و مهدی گودرزی از ذوب آهن
ادیب زارعی از شاهین بوشهر

محمد خلیفه، حسین حاجی زاده و علیرضا عنایت از پرسپولیس
محمدرضا ترابی، مهران فیض آبادی و مهدی طایفه از استقلال

علی اکبر رنجبر از پیکان
فرهاد زاوشی و سعید سحرخیزان از هوادار

امین پیل علی، عرفان قربانی و امیر اسلام طلب از کیا
علیرضا صفری از سایپا

محمدامین حزباوی از فولاد
فرزین معامله گری از ایمان سبز شیراز

علیرضا سعدی پور از فجر شهید سپاسی شیراز
امیر شهیم از گل گهر سیرجان
علی رضایی از بعثت کرمانشاه

محمدرضا بردبار از ملوان بندرانزلی
مرصاد سیفی از نساجی قائم شهر
مجتبی فخریان از آلومینیوم اراک

سلیم توماج از فنرباغچه ترکیه

واکنش جالب خمس به هدایت تیم ملی فوتبال
پاک�و خمس س�رمربی تیم فوتب�ال تراکتور در نشس�ت خبری پی�ش از دیدار با 

فولادخوزستان به شایعه حضور در تیم ملی فوتبال واکنش جالبی نشان داد.
به گزارش ایرنا، چند روز گذشته شایعاتی مبنی بر حضور پاکو خمس سرمربی تیم فوتبال 
تراکتور به جای کارلوس کی روش برای هدایت تیم ملی فوتبال ایران ش��نیده می شد که این 
مربی واکنش جالبی به این ش��ایعات نش��ان داد. پاکو خمس سرمربی تیم فوتبال تراکتور در 
نشس��ت خبری پیش از دیدار با فولادخوزستان در رابطه حمایت هواداران و همچنین مطرح 
شدن نامش برای هدایت تیم ملی ایران، عنوان کرد: در فوتبال به خاطر نتایج یا از شما متنفر 
می شوند یا شما را دوست دارند ولی از این صمیمیت و محبتی که هواداران به ما دارند تشکر 
می کنم. درمورد این که من ش��اید گزینه تیم ملی باش��م باید س��ه مورد را بگویم. وی افزود: 
برایم خیلی رضایت بخش است با وجود زمانی کمی که این جا هستم این خبر منتشر شود. با 
گذشت زمان این تجربه را دارم نباید تمرکزم را روی کارهایی که بر عهده من است از دست 
بدهم. مربیانی که در ایران هستند خیلی بیش تر از من زحمت کشیده اند. تیم فوتبال تراکتور 
و فولادخوزس��تان چهارشنبه از ساعت ۱۴ در ورزش��گاه یادگار امام تبریز در مقابل یکدیدگر 

قرار خواهند گرفت.

 نگاهی به جزئیات حضور آزمون در فرانسه؛
سردار رقیب مثلث مسی، نیمار و امباپه

»س�ردار آزمون« به احتمال فراوان به لیگ فرانس�ه خواهد رفت تا یکی از رقبای 
اصلی PSG تقویت شود.

به گزارش ایرنا، فابریزیو رومانو خبرنگار مشهور ایتالیایی خبر داد که باشگاه المپیک مارسی 
ب��رای تقویت خط حمله خود مذاکراتش را با س��ردار آزم��ون مهاجم تیم ملی فوتبال ایران و 
باش��گاه لورکوزن آغاز کرده است. این بازیکن س��ال دوم از قرارداد سه ساله اش را با لورکوزن 
س��پری می کند. بر این اس��اس این پیشنهاد، ۱۰ میلیون یورو همراه با برخی بندها برای تیم 
فرانس��وی آب خواهد خورد. با این حال تصمیم قطعی بر عهده باش��گاه بایرلورکوزن است اما 

مارسی علاوه بر مهاجم تیم ملی ایران دو گزینه دیگر را هم پیش روی خود دارد.

دبیر: تهران موتور محرک کشتی است
رییس فدراسیون کشتی گفت: استان تهران در بخش ظرفیت و زیرساخت کشتی 

نقش مهمی در توسعه این رشته دارد.
به گزارش ایرنا، مجمع انتخاباتی هیات کش��تی استان تهران به ریاست علیرضا دبیر برگزار 
و در نهایت قاسم عسکری به عنوان رییس این هیات انتخاب شد. حسین یاری نیا و عسکری 
مدعیان رسیدن به کرسی ریاست این هیات بودند که پیش از آغاز رای گیری یاری نیا از ادامه 
رقاب��ت انص��راف داد. علیرضا دبیر پس از پایان این مجمع در جمع خبرنگاران گفت: کش��تی 
تهران اهمیت فوق العاده ای برای این رش��ته در کش��ور دارد. زیرس��اخت ه��ا و ظرفیت های 
مناسبی در این استان است. کشتی استان موتور محرکه کشتی کشور است و باید به درستی 
اداره ش��ود. قاسم عسکری اکنون در سمت ریاست این هیات قرار گرفته و باید ارتباط خوبی 
با فدراس��یون داشته باش��م. با توجه به زیرساخت و ظرفیت های کشتی استان ما نیاز به یک 

تعامل خوب داریم.

تی��م فوتبال تراکت��ور درحالی ام��روز در تبریز به 
مصاف فولاد می رود که از آخرین شکس��ت نماینده 
خوزستان در تبریز بیش از سه سال می گذرد و پاکو 
خم��ز به دنبال باط��ل کردن این طلس��م و افزایش 

محبوبیت در بین هواداران است.
ب��ه گزارش ایرنا، هفته هجدهم از رقابت های لیگ 
برتر چهارشنبه و پنجشنبه این هفته با انجام هشت 
دی��دار در ش��هرهای مختلف برگزار می ش��ود و در 
یک��ی از این دیدارها تیم های تراکتور و فولاد که در 
نیمه اول جدول رده بندی قرار دارند ساعت ۱۴ روز 
چهارش��نبه ۱۲ بهمن در ورزشگاه یادگار امام تبریز 

رو در روی هم قرار می گیرند.
از آخری��ن برد تراکتور مقابل ف��ولاد در لیگ برتر 
ی��ک هزار و ۱۴۷ روز می گ��ذرداز آخرین بردی که 
تراکتور در تبریز مقابل فولاد کسب کرده یک هزار و 
۱۴۷ روز م��ی گذرد، این بازی با نتیجه یک بر صفر 
به س��ود تراکتور خاتمه یافت رضا اسدی روی پاس 
گل خان��زاده در دقیقه ۷۳، گل برتری تیم را به ثمر 
رس��اند، احد شیخ لاری س��رمربی موقت تیم در این 
بازی بود، پس از ش��یخ لاری، هیچ یک از مربیان در 
۶ بازی گذشته در لیگ برتر در مقابل فولاد موفق به 
برتری نشدند و در بهترین حالت، بدون گل مساوی 
کرده و نتیجه س��ه ب��ازی را نیز به ای��ن تیم واگذار 

کردند.
هواداران تراکتور که در این بازی فرصت حضور در 
ورزش��گاه و حمایت از تیم مورد علاقه شان را دارند 
امیدوارند شکس��ت ناپذیری فولاد در تبریز به دست 
مرد محبوب این روزهای تراکتور شکس��ته ش��ود و 
این تیم به روندی که تحس��ین همگان را برانگیخته 

ادامه دهد.
تراکت��وری ها در دیدار رفت این فصل با فولاد، هر 
چند بازی خوب و جنگنده ای به نمایش گذاش��تند 
اما در پایان ش��اگردان قربان بردیف با نتیجه ۳ بر ۲ 

مغلوب ش��ده و از دس��تیابی به امتی��از در این بازی 
محروم شدند.

تیم ه��ای تراکتور و ف��ولاد در ادوار مختلف لیگ 
برتر، ۲۹ بار رو روی هم قرار گرفته اند که در مجموع 
برتری از آن فولادی ها بوده، نماینده فوتبال جنوب، 
در مصاف ب��ا تراکتور در لیگ برتر ۱۰ برد داش��ته، 
هفت بازی را واگذار کرده و در ۱۲ بازی به مس��اوی 
رضای��ت داده و در بازی این هفته نیز به دنبال حفظ 
ای��ن برتری آم��اری و حداقل به دس��ت آوردن یک 

امتیاز از میدان سخت تبریز است.
مجم��وع گل های زده ش��ده در تقابل های ۲ تیم 
۷۱ گل می باش��د که سهم فولاد ۳۸ و سهم تراکتور 
از این گل ها ۳۳ است، بهترین برد ۲ تیم نیز نتیجه 

۳ بر ۲ مقابل همدیگر رقم خورده است.
ش��اگردان پاکو خمز در هشت بازی خانگی در این 

فصل از رقابت ها مقابل هیچ تیمی بازنده نش��ده اند 
و س��ه برد و پنج مس��اوی در کارنامه ثبت کرده اند، 
این رکورد تیمی در حالی رقم خورده که تراکتور در 
بازی های گذش��ته هواداران خود را همراه نداشته و 
اگر از این امتیاز مهم برخوردار بود به مراتب کارنامه 

و عملکردی بهتر داشت.
ش��اگردان جواد نکونام نیز در هشت بازی خارج از 
خانه در این فصل از رقابت ها سه برد، ۲ باخت و سه 
مساوی داشته اند و ۱۲ امتیاز کسب کرده اند و برای 
تداوم برتری های خود در خارج از خانه، این هفته به 
مصاف تراکتور متحول ش��ده و همراه با تماشاگر می 

روند و کار بسیار سختی پیش روی دارند.
ه��ر دو تیم در هفت��ه هفتم مقاب��ل حریفان خود 
صاح��ب برتری ش��دند، تراکتور در خ��ارج از خانه و 
در مصاف با ذوب آهن اصفهان به برتری پرگل س��ه 

بر یک رس��ید و فولاد نیز در مصافی سخت در خانه 
یک بر صفر پرس��پولیس صدرنش��ین را برد و هر دو 
تی��م با برد در ب��ازی قبلی و با روحیه مقابل هم قرار 

می گیرند.
دو تی��م در ۶ ب��ازی گذش��ته نیز عمکل��رد تقریبا 
مشابهی داشتند و تراکتوری ها از ۱۸ امتیاز ممکن، 
۱۱ و ف��ولادی های ۱۲ امتیاز کس��ب کرده اند و در 
واقع می ت��وان گفت تراکتور و ف��ولاد دو تیم رو به 
رشد در لیگ برتر هستند که این هفته باید برابر هم 

صف آرایی کنند.
شاگردان خمز در پایان هفته هفدهم با ۲۶ امتیاز 
در رده پنج��م ق��رار دارند و در این ب��ازی به دنبال 
تثبی��ت این رده جدولی در پای��ان رقابت های هفته 
هجدهم هستند، تراکتوری ها در صورت برد، جایگاه 
خ��ود را حفظ م��ی کنند اما صورت تس��اوی امکان 
سقوط تا رده هفتم و در صورت باخت امکان سقوط 

به رده هشتم برای این تیم محتمل خواهد بود.
در مقاب��ل فولاد نیز در صورت ب��رد، در این بازی 
با فرض تس��اوی و یا باخت تیم های مس رفسنجان 
و آلومینی��وم اراک ک��ه بالاتر از ای��ن تیم در جدول 
رده بن��دی قرار گرفته اند می تواند جای تراکتور در 
رده پنجم را تصاحب کند اما در صورت تس��اوی و یا 
باخت، رده های جدولی بسته به نتیجه دیگر تیم ها، 

بالا پایین خواهد شد.
بر اس��اس تصمیم س��ازمان لی��گ، دیدارهای این 
هفت��ه با حض��ور حداکثر ۳۰ درصدی ه��واداران در 
ورزش��گاه ها برگزار می ش��ود و با توجه به میزبانی 
تراکتور در این بازی، ه��واداران این تیم این فرصت 
را دارن��د تا پ��س از مدت ها، در کن��ار تیم خود در 
ورزش��گاه باشند. دیدار دو تیم ساعت ۱۴ چهارشنبه 
۱۲ بهمن در ورزش��گاه یادگار امام تبریز برگزار می 
ش��ود و به احتمال بسیار، بلیت فروشی اینترنتی این 

بازی از روز سه شنبه آغاز شود.

دبی�رکل کمیته ملی المپیک با اش�اره به اع�زام کاروان کیفی به 
بازی های آس�یایی هانگژو گفت: بر مبنای قیم�ت  دلار، ۵۰ میلیون 
دلار یا ۲ هزار میلیارد تومان نیاز داریم تا با رقبا در بازی های آسیایی 

رو به رو شویم چرا که بودجه فعلی کافی نیست.
به گزارش ایرنا، دوازدهمین نشس��ت هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک  
)سه شنبه( با حضور اعضا برگزار شد. سیدمناف هاشمی دبیرکل و سخنگوی 
این کمیته با اشاره به مباحث مطرح شده در جلسه  اظهار کرد: اولین بحث 
مربوط به بودجه س��ال آینده و پیگیری های صورت گرفته از س��وی کمیته 
ملی المپیک از سازمان برنامه و بودجه و مجلس شورای اسلامی بود. در همین 
راستا ما پاسخگوی سوالات نمایندگان کمیسیون فرهنگی و هیئت رییسه 
مجلس درخصوص بودجه و کافی نبودن آن بودیم. وی افزود: بودجه کمیته 
ملی المپیک سال قبل در سه ردیف بود که سال گذشته ردیف اصلی ۲۳۰ 
میلیارد، متفرقه ۸۰ و عمرانی هم عددی مختصری بود. تلاش کردیم برای 
۲ رویداد مهم سال آینده بازی های آسیایی و کسب سهمیه المپیک بودجه 
را ارتقا دهیم. برای بازی های آس��یایی با کاروان کیفی اعزام می شویم که با 
فدراسیون ها جلساتی هم داشتیم و خلاصه گزارش را در قالب مکاتبات متعدد 
به سازمان برنامه و بودجه اعلام و هر سه ردیف بودجه را ارتقا دادیم و ردیفی 
برای بازی های آس��یایی در نظر گرفتند؛ هرچند این مبلغ کافی نیس��ت اما 

همین که این مقدار را در نظر گرفتند اتفاق خوبی بود و در مجموع بودجه 
امسال ما رشد ۸۰ تا ۸۵ درصدی داشت.

هاشمی ادامه داد: اگر گشایشی در بودجه ایجاد شود، شاید در ردیف متفرقه 
کمک بیش��تری کنند تا در سال آینده دچار مشکل نش��ویم. در بازی های 
۲۰۱۰ گوانگجو چهارم شدیم، آن زمان ۵۰ میلیارد اعتبار برای این مسابقات 
در نظر گرفته شده بود و دلار هم زیر ۱۰۰۰ تومان بود بر مبنای قیمت  دلار، 
۵۰ میلیون دلار یا ۲ هزار میلیارد تومان نیاز داریم تا با رقبا رو به رو شویم 
چرا که بودجه فعلی کافی نیست. او خاطر نشان کرد: در ادوار گذشته عناوین 

چهارمی، سپس پنجمی و در دوره گذشته هم ششمی را کسب کردیم و اگر 
همین نمودار را ادامه دهیم، در این دوره از بازی های آس��یایی باید هفتم یا 
هشتم شویم. اگر می خواهیم جایگاه ششم را حفظ کنیم باید دولت و مجلس 
حمایت کنند، اینجا بحث داخل کش��ور نیست همه امکانات رقبا بیشتر از 
ورزش��کاران ما اس��ت و باید با این ش��رایط به مصاف آنها برویم. هاشمی در 
خصوص مبلغ پرداختی به فدراس��یون های ورزشی گفت: طبق مصوبه سال 
۱۴۰۱برای فدراسیون های ورزشی ۸۰ تا ۹۰ میلیارد در نظر گرفته شده بود 
اما بیش از ۱۱۶ میلیارد پرداخت کردیم یعنی ۳۰ تا ۴۰ درصد بیشتر کمک 

کردیم اما همین ارقام هم پاسخگوی نیاز کمیته ملی المپیک نیست.
وی افزود: در جلسه  همچنین بحث مربوط به جهانی ساحلی انجام شد و 
قرار است با کاروانی ۳۵ نفره و در رشته های کشتی، کاراته و فوتبال ساحلی 
اعزام  شویم. در نظر داریم با بررسی های صورت گرفته اگر فدراسیون دیگری 
شرایط دارد هم مشخص شود تا اقدامات لازم در این خصوص صورت گیرد. 
هندبال ممکن اس��ت مدال نگیرد اما می تواند اضافه شود. سه گانه، قایقرانی 
و والیبال س��احلی در حال بررس��ی اس��ت، البته بخش زیادی از هزینه این 
مس��ابقات از سوی IOC تقبل می شود و تلاش می کنیم چند رشته اضافه 
شود، از سویی دیگر مدیرانی که در هانگژو حضور خواهند داشت، این کاروان 

را اداره می کنند و کسب تجربه هم خواهد بود.

هاشمی: ۲ هزار میلیارد تومان برای حضور قدرتمند در هانگژو نیاز داریم

خمز به دنبال باطل کردن طلسم شکست ناپذیری سه ساله فولاد در تبریز

گل محمدی: 

فقطبهسهامتیازبازیباآلومینیومفکرمیکنیم
رحمتی: 

به اندازه کافی از داوری ضرر کرده ایم

س�رمربی تیم فوتبال پرسپولیس اظهار داشت: با توجه 
به ش�رایط جدول، در دیدار فردا مقابل آلومینیوم تنها به 

کسب سه امتیاز فکر می کنیم.
به گ��زارش ایرنا، یحیی گل محمدی در نشس��ت خبری پیش 
از دی��دار تیمش مقابل آلومینی��وم اراک در هفته هجدهم لیگ 
برت��ر فوتبال اظهار داش��ت: قبل از هر چیز بای��د به خاطر زلزله 
آذربایجان غربی و ش��هر خوی تس��لیت بگویم. مردم در شرایط 
سختی هستند و از همین تریبون از مردم و مسئولان می خواهم 
مش��کلات زلزله زدگان را هرچه س��ریع تر برطرف کنند. ما هم در باش��گاه پرسپولیس هر کمکی از دست مان 

برآید انجام می دهیم و هفته آینده اولین کمک باشگاه به این منطقه ارسال می شود.
وی در رابطه با جدال فردا با آلومینیوم اراک در هفته هجدهم لیگ برتر فوتبال افزود: بازی خیلی مشکلی 

پیش روی ما است و با توجه به شرایط جدول تنها باید به کسب سه امتیاز بازی فکر کنیم.
گل محمدی افزود: بازی خیلی مهمی در پیش داریم و با توجه به وضعیت جدول و ماندن در صدر، گرفتن سه 
امتیاز هدف اصلی ما است. مقابل آلومینیوم بازی داریم که حریف سختی برای رقبا بوده است. بازی راحتی پیش 
نداریم و یکی از سخت ترین بازی های لیگ است. امیدوارم فردا بتوانیم تمرکز خوبی جلوی این تیم داشته باشیم. 
فوتبال هجومی از تیم ما خواهید دید. خوشحالیم هواداران می آیند و بی صبرانه بعد از مدت ها منتظر حضور آنها 
هستیم و امیدوارم بتوانند بازی خوبی از تیم ما ببیننند. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در رابطه با نیمکت های 
شلوغ خاطرنشان کرد: ما مربیان وظیفه داریم که تمرکز ما روی بحث فنی داریم. کنار زمین نیاز به تمرکز بیشتری 
برای تغییرات و تعویض ها است. این شرایط که در برخی بازی ها به وجود می آید باید یک جایی تمام شود. در فوتبال 
حرفه ای اروپا این مسائل را نمی بینیم و همه متمرکر روی بازی هستند. قطعا کار فدراسیون و کمیته های انضباطی 
و سازمان لیگ مهم است که این شرایط را کنترل کنند تا دیگر شاهد این مسائل نباشیم. وی در خصوص زمان 
بازی پرس��پولیس گفت: بارها از باشگاه خواستم نسبت به برنامه ریزی مسابقات با مسوولان سازمان لیگ صحبت 
کنند. یکسری اتفاقاتی رخ می هد و برنامه ریزی عجیب و غریب شکل می گیرد که فقط مخصوص تیم ما است. از 
باش��گاه خواس��تم نسبت به این مسائل حساس تر باشد.  مهم است که تیم ها با استراحت خوب در ساعت مناسب 
مقابل تیم های حریف قرار بگیرند. نمی دانم این مسائل چگونه رخ می دهد و اینکه چگونه برنامه ریزی کردند که تیم 
ما چهار روز بعد بازی کند و تیم دیگر یک هفته اس��تراحت کند. ش��رایط خیلی سخت تری در یک ماه آینده هم 
پیش رو داریم. پیش برنامه هایی دادند که جای تاسف دارد. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در رابطه با حساب بسته 
باشگاه پرسپولیس گفت: این حساب مدتی بسته است و امیدوارم هر چه سریعتر باز کنند. اطلاع دقیقی ندارم و از 
مدیریت بپرسید بهتر جواب می دهند. گل محمدی در مورد جذب لیاندرو پریرا نیز توضیح داد: او را بازیکن خوبی 
دیدیم و امیدوارم بتواند کمک کند. او )چهارشنبه( وارد ایران می شود تا کارهای مقدماتی انجام شود. چند ماه است 
که از شرایط مسابقات دور است و انفرادی تمرین کرده. باید تلاش کنیم تا او هر چه زودتر با برنامه ما به شرایط 
بازی برس��د و به تیم کمک کند. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در مورد واکنش مسوولان فولاد و محمد علوی 
که گفته بود می خواستم گل محمدی را بزنم گفت: بعد از بازی تنها در کنفرانس خبری حرف زدم. آن بازی تمام 
شد و سه امتیاز را واگذار کردیم. اتفاقات عجیب و غریبی رخ داد که همه در جریان هستید. یکسری حرف ها زده 
شد که واقعیت نداشت. هیچ توهینی به مردم خوب خوزستان نکردم. سه سال آنجا بودم و فوتبالم را مدیون مردم 
خوب خوزستان هستم. وقتی در این تیم بازی می کردم فولاد شرایط سقوط داشت و توانستیم تیم را در لیگ نگه 
داریم و سال بعد پایه قهرمانی این تیم را چیدیم و نقش کوچکی در موفقیت این تیم داشتم. فولاد به ما کمک کرد 
و خودمان را همیشه مدیون آنها می دانم و هیچ وقت اجازه نمی دهم در جایی باشم که به این مردم توهین شود. 
گل محمدی تاکید کرد: الان برای ما بازی فردا مهم است تا با تمرکز کامل مقابل حریف قرار بگیریم. وی در مورد 
نگرانی رحمتی از عملکرد داور گفت: بحث داوری به بحث حساسی در فوتبال ما تبدیل شده است. در دوران فوتبالم 
چه بازیگری و چه مربیگری سعی کردم احترام داوران را نگه دارم و شرایطی که الان داوری ما دارد سخت است. در 
خیلی از بازی ها داوران برای ارتباط با یکدیگر هدست هم ندارد. وی ای آر هم بماند که دوستان گفتند قرار است از 
نیم فصل دوم بیاید و صحبت هایی کردند که واقعیت نداشت. شرایط داوری سخت است و ما باید فضا را برای داوران 
ایجاد کنیم تا با خیال راحت سوت بزنند. در چند بازی آخر هم تصاویر و نظرات کارشناسان موجود است که داوری 

به ضرر ما بوده اما سعی کردیم نگذاریم تمرکز داوران بهم بریزد. 

س�رمربی تیم فوتبال آلومینیوم اراک گف�ت: به اندازه 
کافی از داوری ضرر کرده ایم و تنها انتظار ما این است که 
مقابل پرس�پولیس عدالت اجرا شود و بهترین فرد زمین، 

داور باشد.
به گزارش ایرنا، س��یدمهدی رحمتی در نشست خبری پیش 
از دی��دار تیمش مقابل پرس��پولیس در هفته هجدهم لیگ برتر 
فوتبال اظهار داش��ت: در حال حاضر در حساس ترین برهه لیگ 
قرار داریم. در این مقطع تمام مس��ابقات س��خت اس��ت چرا که 

تیم ها نزدیک به هم هستند. وی افزود: در این مقطع حساس چهار بازی حساس در لیگ و یک بازی مهم هم 
در جام حذفی داریم. فردا با پرس��پولیس و س��پس با مس رفسنجان، تراکتور و سپاهان بازی می کنیم و یک 
جدال حس��اس هم در جام حذفی پیش رو داریم که حساسیت های خاص خودش را دارد. با توجه به شرایط 
موجود در روزهای اخیر سعی کردیم به بازیکنان این شرایط حساس و مسابقات نزدیک به هم را تفهیم کنیم. 
سرمربی تیم فوتبال آلومینیوم اراک تاکید کرد: خدا را شکر بازیکنان من نشان دادند به بلوغ فکری و تکامل 

تاکتیکی رسیده اند و شرایط را به خوبی درک می کنند. این را در بازی های قبلی تیم ما قابل مشاهده است.
رحمتی سپس با اشاره به دیدار تیمش مقابل پرسپولیس تاکید کرد: فردا هم با تیمی بازی داریم که از کادر 
فنی و بازیکنان خیلی خوب بهره می برد و نفراتی در سطح ملی دارد اما آلومینیوم هم نشان داده در بازی های 
بزرگ خوب کار می کند. در دیدار فردا هم تمام تلاشمان را به کار می گیریم که یک فوتبال زیبا را به نمایش 

بگذاریم و امیدوارم سربلند از زمین بیرون بیاییم.
وی در مورد تقابل با یحیی گل محمدی سرمربی سابق او تصریح کرد: افتخار این را داشتم که در تیم پدیده 
ش��اگرد او باش��م و از این لحاظ حساسیتی نداریم. سال قبل هم در حساس ترین دیدار جام حذفی با این تیم 
بازی کردیم و دور رفت لیگ امسال هم مقابل همدیگر بازی کردیم. سعی می کنیم تمام انرژی مان را در زمین 

بگذاریم و تمام تمرکزمان روی بازی باشد.
سرمربی تیم فوتبال آلومینیوم اراک با اشاره به اتفاقات دیدار پرسپولیس و فولاد اضافه کرد:  نه تنها من بلکه 
هر مربی دیگری که فردا مقابل پرسپولیس بازی داشت، نگران شرایط بازی بود. در سه چهار بازی گذشته به 
اندازه کافی از داوری ضرر کرده ایم. دیدار با فولاد یک گل صد درصد آفساید خوردیم و مقابل هوادار هم توپی 

که یک متر و نیم بیرون محوطه جریمه بود، برای حریف پنالتی گرفته شد.
رحمتی خاطرنش��ان کرد: بازی قبل متاس��فانه به دلیل اینکه صداوسیمای استان مرکزی و شهر اراک تنها 
یک دوربین داش��ت، تصویر به صورت کامل مشخص نبود اما داور یک پنالتی که اصلا پنالتی نبود را نگرفت. 
گلی هم که از نفت آبادان خوردیم با دست بود. واقعا در سه چهار هفته اخیر از داوری ضرر کردم و تمام هم و 
غم ما این است که فردا بعد از ۹۰ دقیقه بهترین فرد زمین داور باشد. امیدوارم هیچ مشکلی برایش به وجود 

نیاید و تلاش می کنیم اتفاقی رخ ندهد. امیدواریم فردا عدالت رعایت شود.
س��رمربی آلومینیوم اراک در رابطه با روند مثبت گلزنی تیمش گفت: هدف ما از ابتدا این بود و با توجه به 
قول و قراری هم که داش��تیم س��عی کردیم تغییر و تحول ایجاد کنیم. بازیکنان جوان زیادی به فهرست ارائه 
کردیم و سعی کردیم جوانگرایی تنها در شعار نباشد اما برای بهره برداری از این موضوع نیاز به زمان داشتیم 

و نشان دادیم جوانگرایی برای ما تنها یک شعار نیست.
وی تاکید کرد:  مقداری دچار مش��کل ش��دیم ولی رفته رفته با هماهنگی بازیکنان توانس��تیم نتایج بهتری 
بگیریم. روند صعودی خوبی داش��تیم که با تعطیلات جام جهانی مواجه ش��دیم. بازیکنان از شرایط بازی دور 

شدند. بازی بدون تماشاگر کیفیت آنچنانی ندارد.
رحمتی ادامه داد:  وقتی تیم ما در خانه تماش��اگر داش��ته باش��د، می توانیم حریفان را بیش��تر تحت فشار 
بگذاریم. در حال حاضر فکر می کنم با ش��رایط فعل��ی و بودجه  ۴.۵ میلیارد تومان نیم فصل، تصمیم گرفتیم 
یک تعداد بازیکن از تیم پایه بیاوریم. یک بازیکن از تیم جوانان به ما اضافه ش��د و ۱۲ بازیکن هم نامش��ان 
در لیس��ت بزرگسالان اس��ت که به تناوب در تمرینات حضور خواهند داشت که بسیاری از آنان زیر ۲۰ سال 
هس��تند. خردمند و وطندوست زیر ۲۰ سال هستند. بازیکنانی مثل هوشمند و احسان حسینی و شکیب پور 
و... در تیم ما بازی کردند و جوانگرایی ما به حرف نبوده است. یونس اکبرپور که با ما لیگ را شروع کرد تنها 

۲۰ سال دارد. در ادامه بازیکنان جوان بیشتری هم اضافه خواهند شد.


